
MEMO

Datum 15 november 2022

Aan Agendacommissie

Kopie aan Lieke Helsper, Francisca Holtman, Leonie van Dam

Van College

Onderwerp Toelichting op Fundament Omgevingsvisie 

Provincie Overijssel en Provinciaal Programma 

Energiestrategie en door het college ingediende 

reactie 

In de agendacommissie van 10 oktober is de reactie op het Fundament voor de Omgevingsvisie en het Provinciaal 

Programma Energiestrategie (PPE) van de provincie Overijssel, welke ter kennisname is aangeboden, besproken. 

Daarbij is gevraagd om hierop een toelichting te geven.  In de rond de tafel van 1 december willen wij deze 

toelichting als volgt geven:

Presentatie waarin de volgende punten aan de orde komen: (circa 25 minuten)

- Algemene inleiding over de brede context en ontwikkelingen in de ruimtelijke ordening en de 

doorwerking naar de gemeente 

- Toelichting op hoofdlijnen over het Fundament Omgevingsvisie Overijssel  en het Provinciaal Programma 

Energie Strategie 

- Toelichting op de ingediende reactie

- Actuele ontwikkelingen, toelichting op aanpassing van het provinciale proces en vervolgproces 

Gesprek met de raad over wat zij aan het college mee wil geven richting het vervolgproces  (20 minuten)

Vooraf zullen we nogmaals de betreffende stukken (Fundament, PPE en zienswijze) delen met daarbij ook 

informatie over het vervolgproces vanuit de provincie Overijssel.  Omdat het veel inhoud betreft kunnen we in de 

Rond de tafel niet op alle aspecten uit het fundament en PPE in gaan, maar zullen we vooral in gaan op de 

aspecten waarop wij een zienswijze hebben ingediend.  Dit zijn:

- Raalte aanwijzen als “Streekcentrum”. In lijn met de regionale functie en ambitie op het gebied van 

woningbouw, en de verstedelijkingsstrategie van de Regio Zwolle.

- Het vooruitlopen van de provincie op het RES 2.0 proces ten aanzien van het vastleggen van 

‘voorkeursgebieden wind’ en het proces van de totstandkoming van het PPE.

- Het integraal benaderen van de opgaven in het landelijk gebied, ook in gebieden waar “hoogproductieve 

grondgebonden landbouw” nog toekomst heeft en het eenduidig en duidelijk zijn over de toekomst van 

de niet-grondgebonden veehouderij. 

- Het houden van voldoende ruimte voor maatwerk in proces en participatie en zorgen voor integraliteit 

van gebiedsprocessen om met alle inwoners, ondernemers en gebiedspartners tot een door het gebied 

gedragen oplossingen te kunnen komen.

Als er vooraf specifieke vragen zijn, of aspecten die daarnaast zeker aan de orde moeten komen horen wij dit 

graag zodat die in de presentatie en/of het gesprek met de raad meegenomen kunnen worden. 


